~ that it was a huge home, approximately 6,000 ~ 7,000 squaré'feet.
occasionv ‘

" he did it or if there was any talk about why Chris killed himself.

* Chris’s room many times over the years,

" crime scene photos from Busch’s suicide regarding the ropes found in the walk-in closet.

" determined to be of an unusual nature, possibly carpet fibers.

that Chrié was involved in the “Big Brother” program, indicating that maybe this is where the

unknown boy came from. .

We started talking about the house in Birmingham (Ch'ris's parent’'s home), to which -stated
t'said he stayed there-on

, when his parents‘in Flint & later in Whitehall, were having
problems. His parents later divorced. We asked about Chris committing suicide, to which he
stated that he remembers that Chris shot himself in the head. We asked him if he remembers why
. stated that he doesn’t know
why, but believes that Chris couldn't live with his problem (pedophilia) any more. We showed '
a picture of the drawing of the kid screaming that was pinned to Chris’s bedroom wall when he killed
himself and’  * appeared visibly shaken, indicating that he had seen ihe drawing before.
said again that he had seen this picture before, but was not sure when, stating that he stayed in
t said that he stayed there off and on, but believes

that he saw the picture between 1976 & 77. + stated that he believes he remembers it pinned to
the wall in Chris’s room, above his stereo. When asked about Chris doing artwork or drawings, '

t stated that he never knew Chris to do that, but did not know for sure. We showed  the

. said

that he did not know why he had those, but stated that he can imagine why Chris had them and what
he did with them. it stated that he had not seen those before at the Birmingham house or any of.
the houses Chris had access to. We asked ~ about any pets that Chris had at any of the
houses, to which he stated that Chris had a tan Labrador type dog and that his parents had a white
Scottish terrier dog at the Birmingham house that they brought over from Europe. He did not
remember, when asked, seeing either dog at the other houses or cottage with Chris. stated
he may have taken them to the other places, but he couldn’t say for sure. .

“w# The task force has white animal hairs recovered from the clothing of our victims from the original

investigation . h, .
‘ We also have tan/gold carpet fibers on our victims clothing that

could possibly have been from one of the homes or cottage of Busch. The carpets in Chris Busch's
bedroom and walk-in closet at his parents home at that time, were tan/gold color.” These fibers could
also have come from the gold colored fopes/ligatures found in Busch’s walk-in closet that he
possibly used to bind victims. Some of the fibers we are in possession of were collected from our
victim’s socks. Two of the victims were determined by the M.E. during their autopsies to have bind
marks on their wrist and ankles, possibly from ropes. Therefore, the tan/gold fibers found on the
victim’s socks, could possibly be from the ropes or ligatures that were used to bind them. Ropes
and ligatures were found in Busch’s home in Alma and also in the walk-in closet in his bedroom in
Birmingham, along with the drawing of what appears to be the Stebbins boy screaming. :
#=*+|_aboratory Scientist David Metzger from the Michigan State Police Lab in Northville
conducted tests in July of 1977 of fibers from Timothy King and fibers from Jill Robinson.

“ Metzger determined the following after these tests: ** Results: Examination of the fiber

from Jill Robinson’s socks (#7A) revealed that it was microscopically similar in color and
physical construction and possessed optical properties in plane polarized light “identical” to.-
numerous fibers removed from the clothing of Timothy King. Metzger also conducted a
comparison of fibers from Jill Robinson’s blanket to fibers from the genital area if Timothy
King. The results of this test was that these fibers were a different shade of yellow and

; stated that Busch
showed him a movie of boys being anally molested that were tied up. Busch himself told the police
in 1977, that he & Greene have discussed their fantasies about kidnapping, tying-up and molesting a
boy. **(A crime scene search for 1 at Busch’s home in Birmingham, especially
in the walk-in closet where the ropes were found, Is forthcoming, along with searches at
other known locations where Busch/Greene could have kept the victims. The
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We were talking with . about where Chris was living at cértain times and he stated that after

" Chris was arrested in January of 1977, he 10st'his restaurant in' Alma’ and he believes the houses in

{ stated that Chris ended up living back at his parent’s home in Birmingham, .

Alma & Sanford.

where he lived until he killed himself. told us that Chris’s parents were over seas a lot,
because of job and because Chris’s older brother lived in London, England.

said that he thinks died s in San Francisco. told us that Chris had several

" homes and places to stay and that he had these places alone, being that his parents lived in
. England for awhile and also in Germany. '

t about Greg Greene and about Greene’s relationship with the

other boys in the neighborhood. | asked how well, Greene knew * - ", to which he stated
they knew each other, but | don’t remember seeing them together. | asked ! what he would
think about* ;s telling us that he didn’t know Greg Greene, to which he stated that as far
as he-knows they knew each other. | read a paragraph to » from the MSP report regarding
Greene & Busch’s 1977, CSC arrest. The paragraph | read, pertained to the night in 1976 when
Greg Greene took I Pl B ; 1 to the drive-in theatre in Flint. in this
paragraph, ! told police that he observed Greg Greene molest' o)

a1 in the back seat of Greene's car. | asked now about ‘. 3 knowing Greene, to
which he stated, | remember that night and | guess thatwas 1 in the back seat with me & Greg.
| just can't picture ’ sthere. . ** (See Transcripts of this interview for further details) ***

3-11-08: Garry & I went to _ ) looking for
. This is the subject listed in Greene & Busch's arrest report from January of 1977.

was listed as a suspect in that case, but there is no mention of him in the narrative of the report;" He
was an.adult from St. Clair, Michigan that was charged with Disorderly person. He may possibly be
e third person charged in the Flint CSC case with Busch & Green that was mentioned in the

newspaper article when Busch & Greene were _ . __ hinthe OCCK case. The article
stated two men .in connection to the OCCK case, but said three men arrested. /

may be a pedophile associate of Busch & Greene and needs to be interviewed. This address is the
Detroif Chapter of Vietnam Veterans building. We spoke with the managers there who had no
record of _, but stated that many homeless type people come and go from their office.

3-11-08: We received an e-mail from Cindy Ackers today from Jackson Prison in regards to Greg
Greene. A couple of guards were interviewed about Greene and both said they do not remember
Greene being friendly with anyone, stating that they remember him as a loner, but said that

was his “bunk-mate” at the time of his death.

3-12-08: |drove by Busch's home at- , . - this morning.
The house is situated on the northwest corner of ! - t. The home
appears to be, structurally, the same as it probably did 30 years ago. There was a burgundy
minivan in the driveway, bearing Mi. Lic. Plate ). | had our dispatch “run” the plate and it

We went back to talking to

came back registeredto ! -

3-12-08: | met with Jason Bolinger (FBI) at his office in Troy today. | brought Jason completely up
to speed on the Busch/Greéne lead and what our investigative plans are on this lead. We were
talking about the interview Doan conducted on Christopher Busch in January 1977, just before his
polygraph. | told Jason that Busch was talking about being a pedophile and named locations he had
picked kids up, or dropped them off at in the past year or so. While naming these locations, Busch
lists chronologically the three abduction sites for our first three-victims. | told Jason that | believe he
was possibly doing that because he thought his car might have been seen at those locations, so
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" 4 Kids in the past.

-is worried about something coming back on him, to which .

he’s putting himself at those same locations on “legitimate type” business as an alibi, or he was
simply “laying out a road map” or giving clues of his involvement.

Agent Bolinger & | spent some time today formulatmg guestions for the FBI Agent in New York City
that is going to bé interviewinig Chtis Busch's brother, and “swabbing” him for DNA. We put -
together approximately 20-30 questions for Agent MacDonald to ask Busch’s brother. We called
and spoke to Agent MacDonald and made arrangements to conduct a conference call with him from
the MSP Metro North Post on Tuesday 3-18-08 at 12:00pm, to brief MacDonald on the case and the

interview and to go over the questlons we have for him to ask.

3-13-08: *** (Tape-recorded interview of ' y, Greg Greene’s cellmate in prison for3
years before Greene died). ** Garry Gray (MSP) & | drove to Flint today and interviewed Greene's
ex-celimate, ( 2 at his house in Flint. house is located at - S

Flint, Mlchugan We started the interview by explaining to . what it is that we are investigating,
that he is not in any trouble, and that we were there simply looking for his help. | explained to

that we have been investigating this for a long time and that we have interviewed many people
surrounding Greg Greene. 1also explained to” 1 that some of the questions we are going to ask
him, we already know the answers to and we do that to see if he is going to be truthful with us. |
went on to say-that 1 know that he was a cellmate of Greg Greene's before he died and that we also
know that they were both from Fiint & serving time in prison for the same type of offense (CSC on
child u/13). | further explamed that we know that they had a ot of time to talk in their cell, and that
we know from our experience that cellmates in prison share a lot of information with each other. As
we were explaining this to he stated that he and Greg did not talk much, and never said
anything to him about killing any kids. was not very Convincing when he made that statement
and appeared nervous. While | was talking to =~ * about the seriousness of what we are
investigating, how long it has been and how bad the families of these victims need closure, | handed
the photograph of our 4 victims to to look at. had what appeared to me to be a strange -
~eaction to the picture, when he only looked at it momentarily, then turned the picture over, pushing
it back at me, hitting my hand with it as he pushed it back. | almost said to + “l told you to look
at it,” but didn't say anything about his reaction to the picture at that time. said again that Greg
never talked about anything like that and that they didn't talk much. We told that we did not

" think he was “being straight” with us and confronted him with the fact that he appeared nervous and

that we did not believe him. We noticed that kept looking at his elderly mother who was sitting
in the other room. 'We asked’ if he wanted to go outside to our car and talk and he agreed.

When we got out to the car, we confronted ~ 2 further about possibly lying to us, at which time
he broke down crying heavily and holding his head. Wetold  : that it was just the three of us
now and he did not have to worry. . 3 then told us that he and Greg Greene were not only
cellmates, but they had a sexual relationship. After explaining this, appeared to be more
truthful after breaking down. We began to ask him questions again about Greg Greene and what
Greene said to him about our case. told us that Greene told him about kids he had molested
in the past and gotten away with it. He also told us that Greene told him that he got away with killing
- was visibly upset at this point. His eyes were watering and he was
breathing heavy. We asked + what else Greene told him about it, to which he stated that he's
trying to remember, it was along time ago. We asked - to try to remember when Greene told
him this. ‘At this point, . began telling us about how he found Greg Greene dead in their cell and
performed CPR on him until the guards. could get up there. told us that he does not remember
exactly when Greene'told him about this, but remembers that they were watching TV and talking
about molesting kids in the past when Greene told him about getting away with killing the kids. 1 still
felt that -was holding back and told him that | get the feeling that he is holding back because he

agreed, stating that he doesn’t want
anythtng happening to him. We re-assured him that he would not get hurt and that he would not be

‘1 any frouble. We talked with more about what Greene had told him about killing the kids.
© stated that Greene told him that he knew the police were looking for those kids while they were
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- missing and in his possession.

said that Greene told him that he had molested the kids in a
field and killed them. We asked 1 if Greene told him where he kept the kids, to which he stated
e doesn't remember. _ said that Greene told him that he had the kids for a few days. We
asked™ " :if he remembers Greene mentioning the Oakland County Child Killings, to whichhe . ..
stated he didn’t remember hearing that. Wetold! 3 we intend on polygraphing him on this :
information. We asked!  if it was the truth that Greene told you he killed 4 kids, to which
stated, “Yes.” We asked ! how he would do on a polygtaph about this, to which he stated he
would pass. " vas stressed and expressed his concerns about telling us this. We asked him if
he can remember anything else right now about what Greene told him, to which he stated no. Once
again we asked if it was true that Greene told him this information, answered, “yes.” We told

» again, that we would be polygraphing him on this information, to which he stated he would
pass. Weasked ~ if he remembers Greene talking about another person with him during these
killings?  stated he didn't think so. 1 ran the name Christopher or Chris Busch by him?
paused for a second, then, said that the name sounds familiar. Wetold!  to start writing down
everything he can remember about what Greene had told him about killing the kids, and he stated
he would. We told him that we would be in touch with him about taking the polygraph and
terminated the interview. *** (See transcripts from interview for details.) *™

' 3-14-08: Garry Gray (MSP) & | went to the Michigan State Police Long-term evidence storage™™ "

facility today in Lansing, Michigan. We went there to go through the OCCK evidence, to see exactly
which packages of evidence contained the hairs & fibers we will need for future comparisons during
the course of this lead. We will be conducting crime scene searches of Busch & Greene's homes &
cottage for trace evidence (hairs & Fibers) to collect and compare to known evidence found on the
victims. We went through, approximately 10 large bags and/or boxes of evidence such as the
victims clothing, victims boots/shoes, and other miscellaneous evidence. We found many slides and
containers that held fibers, hairs, blood evidence, & DNA swabs. Some of the hairs and fibers,
including animal hairs that were tested and compared during the original investigation, were not in
:his evidence at this storage facility. Documents located at the storage facility, indicate that these
items that were tested, were taken from the long-term storage facility in 1995, to the Northville Lab
and not returned. We will be checking with the Northville Lab, due to the fact these particular hairs &

fibers will be important for our future comparisons. _
3-14-08: | received an e-mail today from Deputy “Bud” Shaw from The Montmorency County
Sheriffs Department, who stated that he made contact with officials from Register of Deeds at
Presque Isle County Michigan and also Alpena County Michigan. Shaw stated that there is no

record of property in the name of Christopher Busch or his father ’ in either county. It's
possible ! ’ " ;was at Chris Busch’s house in Alma and thought it was Alpena, or Busch's

house in Alpena was in another persons name or Busch stayed with someone else.
3-15-08: We are making plans to conduct crime scene searches for trace evidence at several of

_Busch & Greene’s homes/cottage in the near future, especially in light of the information from

.. We are going to. have the State Police Crime Lab conduct these searches, starting with the
Busch home on n and the cottage on Ess Lake, where Busch

was seen while King was missing. Recovery of any physical evidence during these searches,
especially hairs & fibers, will result in immediate comparisons to our trace evidence currently at the
MSP Forensics Lab in Lansing, and also at the FBI Forensics Lab in Quantico, Virginia.

3-16-08: *** (See the Greene “Time-Line,” for details of his whereabouts, statements and/or
actions during a span of time, beginning when Greene was 15-16 years old livingon =~ "~~~
in Flint thru his death in prison in 1995. This time line also includes Christopher Busch and
his association with Greg Greene during the time of the child killings from 1976-1977.) ***

3-17-08: Garry Gray (MSP) called the Michigan State Police Forensics Lab in Lansing today and
spoke with a Fingerprint Specialist named Michelle Glasgow. She Is in possession of the partial
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' 3-18-08: Garry Gray (MSP) &  drove to Grand Blanc today

" because he (Greene) needed

Fingerprint that was recovered from Kristine Mihelich during the autopsy. We are going to have
Michelle Glasgow, compare Busch & Greene's fingerprints to the partial print from Mihelich. '

. We received an e-mail back a short.ti‘me lat_er~from'MiQhelle Glasgow. She stated that she has
located the partial print from Mihelich and it [6oks like it was from Mihelich's parka. ‘Glasgow also-

stated that she has some latentprints from an envelope.

3-17-08: Garry contacted the evidence room (Property Sgt.) at the Northville Lab who is going to
check their property room for the hair & fiber evidence that was taken from Long-Term storage in

Lansing, for tests & comparisons in 1995, .

to interview Greg Greene’s brother and
, the home of Greg Greene’s

“swab” him for DNA. We wento ¢ _ P
' . There was no one home, so we left a

older brother i

 note and our.business cards to contact us, indicating that we were looking for his help in an old

investigation. _ F7 "
3-18-08: We had the phone conference today with Agent “Tommy” MacDonald (FBI) in New York
City, who is going to interview Chris Busch'’s brother and “swab” him for DNA. Present at the
meeting was John Ouellet & Jason Bolinger (FBI), Garry Gray & Dave Robetson (MSP) and mysetf.
We went over the background of the case and the background on this lead into Busch & Greene.
We also went over questions that we would like Agent MacDonald to ask ! ‘ about his
brother. We e-mailed the Agent pictures of the drawing on the wall in Busch’s room when he killed
himself, along with a picture of the Stebbins boy alive and a picture of him dead at the scene when
his hood with the fur around the edge was up, like in the drawing Busch had. Agent MacDonald is
going to conduct this interview next week and ship the DNA swab directly to the DNA lab in

Quantico, Virginia where our DNA evidence is.

3-18-08: While we were all at the MSP Metro North Post today, we had an opportunity to discuss
he direction of this investigation and give our opinions on what the priorities are and who needs to
be polygraphed. We were all in agreement that s needs to be polygraphed ASAP. A
polygraph for 1 Is already arranged for April 7% 2008 at the MSP 2™ District Headquarters, with
polygraph examiner Lt. Robert Dykstra. We all agree that the search of Busch’s home in '
Birmingham should be our top priority for Crime Scene searches and we will start orchestrating this.
We then began to discuss whether or not .had been truthful during our earlier -
interviews with him. 1 had told me during my first interview with him that he is a “co-
conspirator” and was visibly shaken and scared during this interview, stating that Busch had him
perform oral sex on a boy that he (Busch) had brought down from up north. | . stated.that it
was the same boy that the police showed him a picture of in 1977 that was dead. | identified
this as the King boy from the pictures [ showed him. .
| stated that 1 told the police in January of 1977, that Greene approached him and asked
him to help him kidnap and kil! a boy. stated they did not go thru with it. 1 fold us
during an interview in 2008, that Busch & Greene would often.use him to lure kids over to his car so
Greene could get a closer look at them. If Greene was asking « (13 year old boy), to help
him kidnap and kill a kid, it was probably, based on him using * in the passed as a "lure,”
+to lure the kid towards the car so that Greene could get his
hands on the boy. For Greene to ask 1 to kidnap and kill a boy-with him there had to ‘
possibly be a closer bond between’ . and Greene that ' stated to us in 2008. From
my training and experience, that's not the type of thing a person asked a casual acquaintance to do.
There would have to be a certain level of trust or fear between the two, for Greene to even asked
. We know, that Greene had choked ~unconscious in the past, while molesting him
andthat! ,rom his own words was afraid of Busch and Greene killing him. Greene had told

» that Busch had killed a boy in the past.
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W We agreed that

- Cheeks, ! 5 Probation Officer and asked her to call about "
- that | wanted to talk to him again. :

- rightt  ?"towhich said yes. 1told
to talk about with him, and would get in touch with him. [told

may be “hedging” on cooperation about his possible involvement and

it should be a priority to polygraph him ASAP. 1y may have been more truthful during the first
Aterview when he was admitting possible involvement and then got scared and backed off from this,

-3-4-weeks later during the second-interview. He will be polygraphed about his possible inAvolvem'ent ,

and/or his possible knowledge of the crimes and/or Busch & Greene's involvement.

It also could simply be that , saw Lamborgine on the news in 2006 as the possiblé
Oakland County Child Killer, hates Chris Busch & Greg Greene and is trying to’connect them with
Lamborgine for the child killings. Once again, this is why it will be important to polygraph ’
 counseélor at “Operation Get Down” tonight and left a message

again. | also left a message for Jeneay
» current location and

3-18-08: lcalled] -
for him to call me, indicating that | want to talk to

3-19-08: We were discussing - 1 today and talking about how he called himself a
co-conspirator during the first interview and about him identifying the King boy as the boy Busch

made 1ave sex with. We talked about ~ 1 calling me a couple of times after that,

pp_n_c_emefd‘qbom telling me these things and stating that he was scared. My phone rang during this

" conversation with the number for “Operation Get Down in Detroit.” | thought it would be'*

counselor, Mr. Phillips returning my catl, but it was ! calling from Mr. Phillips phone.
| asked! how he was doing and he quickly answered “fine,” and asked if the DNA came
back. . again seemed very nervous about the DNA asking how much longer? | told

"1 that it would be a bit yet and stated to | "1, “you still want to help us out and cooperate,
that there are a couple of things we want

. that | spoke with his probation
. has been assigned a new probation
i that Ms. Cheeks told me today that you
stated that is right. | asked
where

Officer Ms. Jeneay Cheeks today who told me that he
Officer named Mr. Junious (313-972-4427). [ told *

are due to get out of “Operation Get Down” April 25M 2008. !
' how long he is on probation, to which he stated January o™ 2010. | asked "~

he is going to live when he gets out of the halfway house, to which he stated with his mom in
- asked me if | wanted the phone number io his mom’s and he stated it’s
. ltold. that we know where to find him and would be in touch with him.

**** |t was very interesting how nervous ' . was once again about the DNA. It's possible that
due to Greene possibly being in the Genesee County Jail, awaiting Sentencing on the CSC 1’s when
the last boy (King) was abducted in Birmingham that Busch used to help him just like

was trying to say during the first interview, when he was talking about being used'as a
“Lure” by Busch all over Oakland County and along Woodward Ave. We will Ship ‘ DNA
swab ASAP to the DNA Lab in Quantico to compare to the white malé body-hair that was found in
the back of Timothy King’s mouth during his autopsy. His reaction again today would indicate that -
he may have indeed been more truthful during that first interview and may in-fact have been

involved.

3-19-08: ** (Conference call to Agent MacDonald in New York City about the interview of
Chris Busch’s brother, - We called Agent MacDonald today and briefed him over the
phone on the background of the child killing case and the background of this lead. We also.
discussed the approach of Busch’s brother to “swab” him for DNA and the questions we want
MacDonald to ask. We then-e-mailed MacDonald approximately 15-20 questions for .
along with photographs from the suicide scene of his brother. These photos included pictures of the
ropes and the drawing of the boy screaming found in his brothers room, along with photos of our -
victims. Agent MacDonald is prepared and will interview and swab _next week in

New York. MacDonald is going to ship the DNA swab directly to the FBI, DNA Lab in Qauntico, for

Jur comparisons. :
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3-19-08: Garry Gray (MSP) & | drove to - . _ This is the home of
Greg Greene's younger brother, . 3. We were attempting to “swab” for
DNA and interview him about his brother.” There was no one home.
‘We had thrée phone méssages from Greg Greene's older brothér
back to the Metro North Post. We called him and he asked if this was about a relative. We
indicated that it was indeed about his younger brother Greg who died in prison. F .

"agreed to meet with us at 11:30am Tuesday March 25" in Flint. He seemed cooperative and willing

to talk to us. We will attempt to get his DNA and will interview him about his brother Greg.
;) ** | had our

3-19-08: . *** (Identified the Busch’s maid from 1978, named *
, approximately

dispatch perform a check thru the Secretary of State for the name

- 50-70 years of age. There was only one person listed with that spelling. This was a, *

with an address of

3-20-08: | met with Livonia Police Chief Stevenson and Captains Caid & LaBerge today to brief
them on the development of the Busch/Greene lead, the investigation into the lead, where the
investigation cu_rrently stands and what our future plans are to exhaust the lead.

- 3-20-08: | called Donna Jones today in the records section of the Genesee County Sheriffs

Department, who is going to try to locate fingerprint cards on Greg Greene for me. She has to have
someone go to an off-site storage facility to check, and told me to call her on Monday and she.

- should have an answer for me.

3-20-08: | performed a check thru the Lexis-Nexis system on the Busch’s maid,

The check resulted with only 27 s in Michigan. The first one is the"
' _1. This _subject shows no past addresses in Detroit.

The 2™« ' 9 was bornin. P 5 and shows that she is currently deceased.

This subject died in 1995 at 79 years old. This subject shows past addresses in Detroit, and may be
the ( 1 that was their maid. The Busch's maid had an address in 1978 of 1

wnk Atter closer review of Bloomfield Twp.'s police reports from the suicide of Christopher Busch, it
listed the maid, 1 as a bff (black female). The black ’ _ 1on record in

this area is listed as deceased, and would be 95 years old today.

3-24-08: Garry called Camp Ojibway today and spoke with Don Mucharin, the Inspector for the
Dept. of Corrections who has been our contact for interviewing [ " . We explained to Mucharin
that we want to talk to ( again, believing he possibly lied during our first interview with him,
about him knowing Greg Greene. We explained that we also wish to polygraph 3 about his
involvement/ knowledge of our case. Mucharin gave the name of a Mr. Fountain, who is in charge of
handling \ " "3 upcoming parole for The Dept. of Corrections. -

Garry called and spoke with Mr. Fountain and 'explained our situation with and our desire
inue to investigate him. Garry requested that The

to delay his upcoming parole to allow us to conti
Dept. of Corrections, transfer ; to a facility in the Detroit area to allow us easier-access to
interview and polygraph ( . Mr. Fountain was very cooperative and receptive to this and
requested that we put this request into writing for his office. Garry typed and forwarded this request
(e-mail) to Mr. Fountain today. : ) - :

Mr.. Fountain called back later in the afternoon today and stated that he received our request, it was
approved and would be transferred to a facility in the metro Detroit area on April 1%, 2008.

i s will arrive on April 2™, 2008. '
3.24-08: | called Livonia Polygraph Examiner Tim Larion today and réquested his assistance in
r0lygraphing in the next couple of weeks, if possible, in regards to his possible
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' mvolvement/knowledge in the OCCK case.: Larlon called me back a short time later and agreed to

polygraph I° = r-on April 2™, 2008.

3-24-08: | spoke with Donna Jones today, from the records department at the Genesee County
Sherif's Department.” She stated that she was able to Iocate fingerprint cards for Gregory Greene. |
asked her for their hard copy of the fmgerprmts to use for a comparison in our case. She stated that
would be fine and that | would }UST have to sign for them. | told her that we would pick those up

‘fomorrow.
3-25-08: | requested that Dave Robertson (MSP) forward and e-mail to the St. Clair County MSP
Post requestlng any mug shots or reports they might have involving their arrests of

“in MSP St. Clair in 1977 & 78. The request was sent.

We also sent an e-mail to the MSP Intelhgenoe Unit in Lansing, requesting mformatlon on whether
3 is still alive and if so where he currently resides.

3-25-08: *** (Interviewed Greg Greene’s Brother ' .today and “swabbed” him for DNA)
** Garry Gray (MSP) & | met at the General Motors Metal Fabricating plant in Flint,
Michigan today, where _ works, 1o interview him about his brother Greg Greene. We '
introduced ourselves and explained fo why we wanted to talk to him. indicated that
he knew it was going to be about his brother Greg's possible involvement in the OCCK case.
indicated that he was willing to talk to us about it. We explained how Mitochondrial DNA works and
asked ! if he and Greg had the same mother, to which he stated that they did. We requested
that consent to a DNA Buccal swab for his saliva so we can eliminate his brother as a
suspect. "asked if we would have to dig his brother up, stating that Greg is buried in a
cemetery in Macomb Twp. We told that would not be necessary if we had the saliva sample
from him, to which agreed to do and gave his consent. We took 2 DNA Buccal swabs from

: and placed them into evidence after returning to the Michigan State Police Metro North Post.

We then started to interview } about his brother Greg Greene. i started by saying that
he knew about his brother’s lifestyle (Pedophilia) and explained that Greg struggled with that until he
died in prison in 1995. pegan to talk about Greg getting arrested and charged in California in
the mid 1970’s and stated that Greg had hurt a boy real bad. We asked . what happened and
he told us that a boy was trying to get away from Greg in California, jumped out of a moving car and
gothurt. . __._told us that Greg then dropped the boy off at the hospital and that's how he (Greg)
got caught. told us that Greg was sentenced to a mental institution in California for what he
had done and explained that after awhile, California wanted “rid” of Greg and made arrangements
for him to complete his parole in Michigan. stated that his father had to agree to take

" responsibility for Greg and pick him up at the airport, if California Dept. of Corrections released him

told us that he was the one who picked Greg up at the airport

from the mental institution. .
) noticed Greg’s eyes right away, stating that he

and when Greg stepped off the plane, he
had a glazed over or crazy look in his eyes.
***We knew already from reports and statements from Greg himself in 1977, that he had actually
choked the boy out in California in an attempt to keep him quiet and then, when he thought he had
killed the boy, dropped him off at an emergency room and got caught. Greg was charged in
California with 50 counts of child molestation, kidnapping & false imprisonment, when he was sent to
Patton State Mental Hospital as a mentally disturbed sex offender: . .

axplamed that he knew his brother had been investigated by the police for the Oakland
County Child Killings and had been polygraphed about it after his-arrest in 1977, for molesting some
kids in Flint. We asked - it he knew Christopher Busch, to which he stated that he knew the
name, but did not recognize him after we showed him a photo of Busch. stated that Greg
had told him that he (Greg) was always frustrated with the fact that he told the police back in 1977,

~ *hat Chris Busch was involved in killing those kids and that the police never believed him.
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- Greg Greene’s house where Greene molested him. We asked .

- learned any information fike that he would have turned him in right away.

about anything Greg might have said to him over the years, to which

-stated that Greg wrote he and his brother s a long letter while he was in prison about
is hfe, but stated that they had thrown the letter away after Greg died in 1 995. : stated that
~Greg died of a heart attack in'prison and that the dogtors determined-that Greg's heart, even though
he was only 45 years old, was like that of an old man. ‘began talking about when Greg was
arrested in January of 1977, for the molestations in Flint he (Greg) had been living with their father at

said that he was at the house after Greg’s arrest and
found a hidden room in the crawl space of the attic that Greg had built. told us that when he
found it, he knew what Greg built it for and was sick to his stomach over it. We asked to
describe this room to us. stated that this room had a hidden door that he found accidentally
and stated that the people that reside in the home right now probably do not know it is there.
stated that it was a small room behind a wall in the crawl space and stated that it had paneling and
carpeting in it. went on to say that the room was big enough for Greg and a boy to stay in.

= We knew from the 1977 police reports, durrng the interview of the victims of Greg Greene, that
one of the victims { told the police that he had staved in a hidden room in the attic of
if Greg over told him anything
about the child killings or his involvement in the killings that might assist us in our investigation, to -
which ' stated no. We asked | - if Greg did:ever say anything to him, would he have said
something to the police. ‘old us that if Greg ever told him anything like that or if he ever
stated that he is

Greg's older brother and was not around the house at ! that often and stated that
Greg’s younger brother . that lives in Saginaw was closer to Greg and lived with Greg and
their father on at that time. stated that he would give his brother . ur phone
numbers and ask him to call us about an interview. *** (See MSP transcripts of this interview for

details) ***

3-25-08: While we were in Flint today, we stopped by the Genesee County Sherrffs Department
records section and picked-up a copy of Gregory Greene’s fingerprint cards and a photo of Greene
from February 1977. These fingerprint cards will be used for a comparison to a partlal fingerprint
lifted off of Kristine Mihelich’s coat from January 1977.

3-26-08: *** (MISP Forensics Lab in Lansing today, with Busch Greene & Lamborgme s
fingerprint cards) ** Garry & | drove up to the MSP lab in.Lansing today to give Fingerprint expert,
Michelle Glasgow, Busch, Greene & Lamborgines fingerprint cards today to conduct a comparison
on the partial latent print from Kristine Mihelich’s coat. We spoke with Michelle Glasgow who

We began talking fo

- showed us the partial latent fingerprint. It appeared to be a fairly clear latent print, but Glasgow

explained that she may not be able to make an exact identification with our known suspect prints,
butthe latent is good enough for elimination purposes. Glasgow explained further that she would

-also be able to determine if the general pattern of our suspects prints match this latent print. She is

going to conduct a thorough examination/comparison with our suspect’s fingerprints and would

contact us afterwards. _
While we were there, and discussing the case with her and showing her some photographs, she
stated that we could use their technical support unit to possibly enhance the photograph from

Christopher Busch’s bedroom to determine if the shotgun shell that was on the desk; is in facta 12
gauge shell and also if it had contained “#2” shot. This was the caliber and the size of the shot used

_to shoot our victim, Jill Robinson in the face.

% If the lab wefe able to determine that the caliber and size of the shot matched what was used on
victim Robinson, this would add credence to the theory that Christopher Busch was possibly laying

o out clues in his reom before he shot himself, as sort of a suicide note. Also-found in his bedroom

was the drawing of the boy (Stebbins) screaming and the- ropes/ligatures laying out in the walk-in
sloset. Busch knew how much the police in. 1977 thought of him as a suspect and possibly thought
these would be enough clues for the police to put “two & two” together. Itis also possible that there
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- was in-fact a stiicide note from Christopher Busch in the bedroom, but the brother ¢

who was at the house that day, picked up the note without the officer seeing it. [t says in the

rolice report from Bloomfield Twp. PD, when they responded to the call at - : ] .
', that € 1 entered the home with the officer and also entered the bedroom where e, .

"his brother Chris was found dead. , .
-" Michelle Glasgow called back later this afternoon and stated that she talked to her technical

support unit about our phatograph, and they stated if we were willing, they would ship the 2 photos
to NASA to be enhanced, stating that they have “state of the art” equipment. We agreed and Garry

authorized them to go ahead and ship them to NASA.

3-26-08: We received a call today from Mr. Fountain at Michigan Department of Corrections in

Lansing, who stated that . 3 parole has been officially violated and he has
been put on “suspected felon” status. Mr. Fountain told Garry that prior parole date of April
15" 2008, has been suspended until the middle of May 2008. Fountain also stated that = =, will
be transferred ASAP to the Ryan facility in Southeast Michigan. This will allow us time to re- '

interview and polygraph him. A
3-27-08: *** (Sent Greene, ' _ - DNA Buccal swabs to the FBI Lab via Fed-Ex
today) *** Garry Gray (MSP) called me today and stated that he shipped Greene & 5 DNA
Buccal swab’s to the FBI Lab in Quantico, Virginia. The DNA scientist there, Conniée Fischer, is
going to produce Mitochondrial profiles from these swabs that we have collected and compare them -
to the DNA from the OCCK victims. s DNA Buccal swab obtained from | . bythe

Georgia Bureau of Investigation was also sent to Quantico today.

3-27-08: Garry received a call today from the MSP Forensics Lab in Lansing. They were
requesting the negatives of the 2 pictures we left for them to enhance, which wili make it easier to
enhance and will have better quality. One of these pictures was a picture of a “spent” shotgun shell .
~asing on the desk in Busch’s bedroom that was found when he killed himself. We were able to

locate the negatives of these pictures and will forward them to the lab.

3-27-08: | briefed Livonia polygraph examiner Tim Larion today on the upcoming polygraphs he is
going to administer on ™ = : : | brought Larion “up to speed” on

thiese two subjects, their connection to Busch & Greene and their possible involvement/knowledge of
the Oakland County Child Killings. : : ,

3-27-08: | called the records office at the Genesee County Jail today and spoke with Donna Jones -
about Gregory Greene’s inmate status from his arrest in January of 1977, until he was sentenced to
prison in June of 1977. The only record that she could find was the jail index card for Greg Greene,
file #3515, Case #77-00589. Donna faxed me a copy of this card. The card had typed notes on it
that say the following: “2/3/77 2 charges CSC 1% Elliot-CC rel SMP ~  6/16/77.” |asked Donna
if their jail was computerized back then, to which she stated no, indicating that the index cards are
what they used back then to track inmates. 1 asked her to explain what the card said. She stated
that the 2-3-77 entry, was when he arrived at the Jail, then the charges, then where it says Elliott-CC,
was the Circuit Court Judge, indicating that Greene was released after his sentencing on 6-17-1977.
She stated that it does not appear as if Greene was ever out of the jail between 2-3-77 & 6-17-77
and the card shows 141 days credit for time served, sentenced to “Life” in prison by Judge Elliott. |
asked Donna if it was possible that Greene was out of the jail at any time or bonded out and it just :
didn’t get put.on the card, to which she stated it was possible, indicating that the cards were only as

" accurate as the people typing the entries on them, but more than likely if he was out or bonded out it -
would say that on the card. *** (See copy of this card from Genesee County jail in the Greg

Greene file) ** _ _ _
3-27-08: ***| was reading thru the pre-polygraph interview Cabot conductéd with Greg Greene in
1977 and noticed that when Cabot asked Greene what type of person he thinks killed the Stebbins
0y, Greene answered, “knew the kid & killed him to keep him quiet.” Greene then stated, “Or a 1

43 S
BLK 01232



.N'_\

TN

"4:00pm. Mr. Phillips called me back a short time later and stated he would have |

‘'shot deal, somebody who,” then stated, ‘| don't know.” Choking a boy to keep him quiet was

Greene’s M.O. and it's interesting that that was his first response and then almost as if he caught
"imself and changed directions; eventually stating that he didn’t know. When asked what should

- happeri to the-person when he. is:caught, Greene answered,.“Completely depends on the person,®... . . ....

anbther answer that could indicate personal involvement or knowledge. _ ; ‘

It is also interesting that Greene first mentioned to Cabot that it was someone that knew the kid.

Mark Stebbins lived and was abducted in Ferndale, Michigan. During an interview the task force
conducted with } in.1977,' .was asked if he had knowledge of any friends of

Chris or Greg's in the Detroit area. -  told the task force that Greg talked about a friend he-

had in Ferndale and when inquired about this friend, Greene would not answer and told .
1 it was personal. It's possible that this friend of Greene’s and/or Greene himself was

familiar with the Stebbins boy through this friend in Ferndale or from going to this friend’s home in

Ferndale. : . =
3-27-08: | began searching through the Oakland County Child killer Task Force fip files today in an
attempt to identify this possible associate of Greg Greene that possibly lived in Ferndale. While _

- searching this database, | found several possible suspects called into the task force in the 1970's

that lived in Ferndale and a few that lived on Saratoga St., the same street Mark Stebbins lived on. .
Unknown at this point, if any of these Ferndale suspects were associated with Greene or Busch.
While searching this database, | also found that . ir was called inon atipto the task force in
the 70’s, butitwas not- . It was -, atthe same address of

‘ _ i This is-possibly the father or brother of . - . This
tip was called in by, Berkley Police Officer, Mark Thomas. ;

| performed a check through the Lexis-Nexis database and located -

, residing at . : . This subject also shows a

past address of : . The age of this subject would indicate that heis

Tore than likely a brother of

3-28-08: | called and left a message today with i counselor, Mr. Phillips. 1 )
indicated to him that we have th scheduled for a polygraph on Wednesday 4-2-08 at 1:00pm.

| asked that either he or give me a call and stated that | would pick up at
“Operation get Down” at 12:00 noon on Wednesday for the polygraph and have him back by

‘Igivemea

call on my cell-phone.

3-28-08: We still have not heard from Greg Greene's younger brother who lives in Saginaw.
: was going to have him call us. [ left a message today for' ~ :, on his cell-phone
. o have . call me, indicating that we want to interview . next week.

3-31-08: | wentto "Operaﬁon Get Down” today after not hearing back from ' cor Mr.
Phillips about the polygraph we have scheduled for at Livonia Police Department on -
Wednesday April 2. The clerk at the front desk made a calf for me and stated he would be right

down. After approximately 10-15 minutes, the clerk called me over and stated that Mr. Phillips
signed _out to the hospital today to visit his brother. 1 left my card with my

cell-phone number with the clerk to have ’ call me.

3-31-08: |called home in Saginaw today =
answered the phone. He gave me his dad’s number at work ! . .-
. | spoke with ‘ 'Greg’s younger brother who was expecting me to call, stating
that he had spoken to his brother [ ... about us interviewing ... . last week.

stated that he was living with Greg and their dad at. . in 1976-77, but that he
didn’t remember being around the house very much, stating that he was working in Ann Arbor.

: . told me that his dad was real sick back then, with ulcers, & mentioned the
pamel ' , but stated he didn't remember a lot of people inthe

~ ) and the son
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4-1-08: ** (Tape-recorded interview of .

. to smoke and would “party” with them.

neighborhood back then, stating that he didn't know how much help he would be. | asked him if he
remembers a Chris Busch, to which he stated Busch sounds familiar, but he knows some Busch'’s
50.he wasn't sure. agreed to meet us for an interview, Friday April 4" at 11:30am in the

- Arby's parking 1ot on M-46, just west of |-75 in. Saginaw. | gave him my cell-phone number and., =

Garry’s desk number in case he can't make it.

3-31-08: Iwenttol  ~ ° ° ‘etoday and spokewith <

we could interview him in length about Christopher Busch & Greg Gre .
knew Greg Greene, ' 3 LS = , but stated that he did not

remember a Chris Busch. 'y stated that these are names he hasn’t heard for 25-30 years.
agreed to an interview on April 1%, 2008 at 12:00 noon at his house.
_ today in Linden, Michigan.) *** Garry

Gray (MSP) & | went to " ntoday and interviewed .

lived in Flint in'the 1970’s and was an associate of Greg Greene, ' :
_ stated that he first met Greg Greene while hitchhiking with

1in Flint in the mid 1970’s. stated that Greene gave them alcohol and marijuana
/ admitted being molested by Greene back then,
stating he was with .Greene approximately 5 different times. : told us that Greene molested .
him orally and anally, but that Greene never used any type of force or violence to commit these acts

y and requested a time that
ene. . ¢ indicated that he

" against him. ~ also stated that he was never alone with Greene, stating that it was usuglly

Greg, him & ‘stated that he was fairly close with

., closer than any of the other boys in the néighborhood, including the
) talked about an occasion when he, Gregand * . wenttoa motel and had sex.

1 not really having any friends in the neighborhiood and

. 4 began talking about ¥ i

that kids would chase him and beat him up. told us that the s were especially

rough on stating that? .8 hated _ stated that he was, friends with
* partly because he felt sofry for him. “told us that Greg Greene beat 1 up real

bad one time, stating that he remembers that _ had blood in the whites of his eyes..

said that he didn’t know why Greene did thisto '~ ; and that he didn’t think * _ ever told him

y told us that he did not know Chris Busch, didn’t recognize

was with Greg Greene all the time.
1, stating that he also

why, but he couldn't remember.
Busch from the photos we had, but stated that '
went on to say that he knew h and his younger brother

knew their dad 1 (Chris’s brother), but did not know Chris Busch

When we told 7 what it is that we are investigating, he stated that he never heard anything

about hurting or killing any kids and that he never heard = _ i mention anything like that.
We asked if Greene ever used him to lure kids to the car, to which he stated, no. We asked
,'Greene or any of the other boys in the neighborhood going

+if he ever heard about : ,
up north to a cottage with a friend of Greene’s (Busch), to which © . _ stated, no. None of the

other information - supplied investigators about Greg Greene was of immediate assistance to
investigators in this investigation. *** (See transcripts from this interview for further details). ™*

4-2-08: Idroveby —_.. h6USe in Berkley this morning, at
There were no-cars in the driveway, no cars in front of the house and no cars in

the garage, which was standing open. There were no curtains in any of the windows and some type
of a “warning” sign was in the front window of the house. It appeared as if it were vacant and
possibly condemned. . ' . : ‘ : :
4-2-08: ** (Polygraphed " today at Livonia Police Department) ***
was polygraphed today, by Livonia Polygraph Examiner Tim Larion. was

polygraphed on his possible knowledge of the Oakland County Child Killings and/or his involvement.
’rior to the first

Garry Gray (MSP) & | were present and witnessed the polygraph of
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polygraph chart, . . denied any participation in the murders, denied being present when they
occurred, or withholding any information on who committed the crimes.

he s.ub;'eét.yvas. asked the following relevant questions which he answered as indicated: '

o~ & L1 A

- . ~

ST CREN

4-3-08: Garry Gray & Dave Robertson (MSP) took the negatives from the photos taken by

" Bloomfield Twp. PD at Busch’s suitide scene, to the MSP Forensics Lab in Lansing today. They are

going to have the negative enhanced/enlarged and they are also going to try to identify the markings
on the single, spent, shotgun shell casing on Busch’s desk. : _

They also went to the MSP Ibng-term evidence storage facility today to locate & remove' the

“wadding” & “pellets” from the Jill Robinson homicide for comparison.

4-4-08: *** (Tape-recorded Interview of < _.. ",y Greg Greene’s brother in Saginaw) ***
Garry Gray (MSP) & | met and interviewed « y today in Saginaw. .. had agreed
previously to meet with us and discuss his brother Greg's possible involvement in the Oakland
County Child Killing case. . lold us that he remembers his brother coming back from California
to Flint in the mid 70's and that he (Greg) was really different when he got back. stated that
he remembers telling his dad that something is wrong with Greg since he returned. ytold us
that he had talked to his brother i about us interviewing him and stated that he didn’'t know
what else he could tell us that his brother didn't already say. stated that he lived at
the house.at ' _with his dad and Greg when Greg got back from California. -
said that Greg got a job working with his uncle doing deliveries of appliances in Flint after he
returned to Michigan. . stated that he was working a job selling shoes in Ann Arbor after Greg
returned, stating that he wasn’t around the house in Fiint very often. - ; told us that he was
aware of Greg's problem with Pedophilia, stating that he didn’t realize what was wrong with his
brother (Pedophilia) until after Greg was arrested for child molestation and went to prison.
talked to us about the “hidden room” that Greg had in the attic of the house on .. 1in Flint,
stating that he found out later that Greg had a boy stay in that room that he (Greg) was molesting.
kept mentioning a boy named asking if we heard of him, stating
that he was with Greg a lot in the 70’s before Greg was arrested. ’ :

Weasked about vehicles that Greg was driving back then. s told us that he
remembers Greg driving a van and could never figure out why his brother would want to drive a van,
until Greg was arrested and charged with child molestation and then he understood why Greg had

the van. . stated that it was a tan or brown colored van.

told us that Greg wrote a loﬁg letter while he was in prison about his problem of Pedophilia,
told us that Greg stated in the letter that he thinks his
13 years old and some kids made fun of his penis while

out-lining why he thinks it started.
pedophilia started when he was about 12 or
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.-or-killing any: Kids; but he .

police that.

'test Dykstra asked ! .

in the shower after gym class. explained that Greg stated that his penis was never
circumcised and that's why the kids teased him. said that it was as if Greg were saying he
~as searching for the perfect penis. said that there was nothlng in the letters about hurtlng
remembers that a boy got hurt jumping from Greg’s moving car in
California trying to get away from Greg. ;5 went on to say that Greg then took the boy to the -
hospital and that's how he got caught. We told that what actually happened was that Greg
choked the boy to keep him quiet and almost choked him to death and that's when Greg panicked
and took the boy to the hospital and got caught. tated that he never heard that before,
stating that his brother Greg was always lying about things and twisting things around in his favor

; said that he believes his brother - had the box of belonglngs they received of Greg’s
from prison after he died. stated that he didn’t think that ' still has any of Greg’s things.

did not supply any other information that would assist inmediately in this investigation. The

interview was terminated. *** (See transcripts from this interview for further details) ***

** The story relayed about his brother Greg getting into Pedophilia because he was teased
about his penis & in search of the perfect penis, matches what told the police in the 1977
MSP:report when he stated that Greg approached him about kidnapplng and killing a boy, stating

_further that he (Greg) would then cut-off the boys penis and put it in a box for

4:4-08: Garry & | stopped by (. 5 place of empioyment today at Coldwater Rd & Saginaw
Rd. in Flint to make sure d is all set for the polygraph on 4-7-08. : was not real happy to
see Detectives. We told him that the State Police from the Flint Post would pick him up at his house
on Monday at 11:30am to bring him to the Northville post for his polygraph. - stated reluctantly
that he would be ready at 11:30am Monday to be picked up.

4-7-08: We heard from Agent Tommy MacDonald, New York FBI today about the lead we sent him
on - . MacDonald stated that he made phone contact with Chris’s Busch'’s brother,
N ), who is currently in South Carolina on vacation. MacDonald stated that

ives in Conneticut and keeps the apartment in Manhattan for weekend visits. MacDonald stated
that/ - - -.1 appeared cooperative and agreed to call MacDonald at the FBI in New York for

“an interview when he _returns home in Late April or early May.

4-7—08 Garry called the Ryan Correctional facility and made arrangements foy us to interview
1 in the morning on Wednesday 4-9-08. This is the prison we had _ . transferred

to from Qjibway Correctional in fronwood, Michigan.

4-7-08: *** (Polygraphed today at the MSP 2™ District Headquarters) *** The
State Police from the Flint Post brought Jown to the Northville Post today for his polygraph. Lt.
Robert Dykstra from MSP is the Polygraph Examiner that conducted the test.” Prior to the test, Lt.
Dykstra went through a pre-polygraph interview with I to assist him (Dykstra) in formulating the
guestions for the polygraph. During this interview Dykstra asked if it were true that when he

"was cellmates with Greg Greene in prison in the mid 1990’s, Greene told him he had gotten away

with killing four kids, to which answered, “No.” Dykstra told ne was confused, indicating
that Detectives Williams & Gray, that interviewed you a few weeks-ago, told him (Dykstra) that you
said Greene told you he killed four kids. stated that he never said that and never told the

L't. Dykstra then formulated the questions an admmlstered the polygraph test on During the

After the test was complete Lt. Dykstra reviewed the relevant questions along with |
responses to these questions and observed based on his training and expertise in the polygraph

that
. Afteraperiod of ime,  admitted that he
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" Dykstra asked ! / . :
1970's.”. s told Lt Dykstra that he lied on the polygraph because he was scared about gefting .

- about what Greene had told him in-

had lied on the polygraph about what Greg Greene had told him and admitted tﬁat Greene did in-fact
tell him, while they were cellmates in the mid 90’s that he had gotten away with killing four kids. |58,
, when did Greene tell you he killed those kids? To which ated, “in the

involved and getting hurt. When asked, stated that when he told Detectives Williams & Gray
prison about killing those kids during the interview a few weeks

earlier, he had told them the truth. . _

4-9-08: ** Greg Greene’s fingerprint ruled-out after being compared to the partial print from
Kristine’s parka. *** Garry Gray (MSP) received an e-mail today from Michelle Glasgow, the
fingerprint expert at the Michigan State Police Forensics Lab. She stated that the latent print from
Kristine Mihelich’s parka needs a ot of work and she is going to look into digital enhancement
technology to see if there is any, new developments that she might be able to use. Michelle did say
that she can rule out Greg Greene based on the fingerprint pattern, stating further that the other two
we submitted (Lamborgine & Busch) she can't say either way without more clarity and is working on

that.

4-9-08: Garry Gray has been in contact with Reinhard Pope, an expert from the State Police
Forensics Lab, who is looking into enhancing the photos from.the Busch suicide scene for us.
Reinhard is going to be looking at the photos and negatives today for-us and we will be sending him
a copy of the old lab report on the “wadding” & “pellets” from the shotgun shell and gun that killed Jill

Robinson.

4-9-08: *** (We went to Ryan Correctional today and interviewed ) Lo
Garry Gray (MSP) & | went to Ryan Correctional today and interviewed . about why
we believe he lied to us about knowing Greg Greene. ~ was upset when we got there about us
having him transferred to Ryan Correctional and holding up his parole. We explained why this was
done, the importance of the investigation and what it is we wanted from prior to him being
paroled. We explained that because he associated with Busch & Greene at the time of the Oakland
County Child Killings, we want to make sure he didn't have information about the killings that he was
holding back or repressing in his memory. We explainedto _ :that Busch & Greene are our main
two suspects, that he ) was just a kid at the time and that we, at this point have no intention of
charging him with anything, we simply want to clear him of possibly having knowledge of the case
from Busch & Greene. indicated that he wanted to talk to his sister in Montana first and also a
fawyer. We asked ‘" if he would be willing to consent to a saliva swab for DNA, to which he
stated that he didn’t warit to do that either until he made some phone calls. We told » to call
whoever he wanted to and if there is an attorney that had questions, he (the attorney) could calf,
either myself or Garry and we would explain that we are simply attempting to clear him of having
possible invalvement or knowledge in the child killings. We also explained 1o 3 the 4 questions
that would be on the polygraph test and-asked him how he would do on those questions, to which he .
stated he would pass, no problem. We terminated the interview at this point and told ' to let us

about taking the polygraph as soon as he can. :

4-10-08: | had received several calls from sister, ., from Montana in the
past few days, in regards to’ parole getting delayed because of our investigation. | called her
:onany:

back today and explained the situation to her and that we are simply looking to clear
possibility that he might have information because of his association to Busch & Greene during the
time of our homicides. She said that she understood what we are trying to accomplish, she has
concerns about her brother's rights and wanted to talk to a lawyer for him before he decides on
taking the polygraph. is supposed to parole to his sisters home in Montana when we are
through with him. She took my cell-phone number and stated she was going to talk to and an

attorney about all of this and call me back. . . ‘

4-14-08: Gafry Gray (MSP) sent me a copy of an e-mail tbday that he sent to Mr. Fountainat
Michigan Department of Corrections. Fountain.is the corrections official in Lansing that had :
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- some questions about the DNA and then advised her husband,

transferred from Camp Ojibway in the upper-peninsula to the Ryan Correctional Facility in Detroit a
few weeks ago so we could re-interview him. Garry informed Mr. Fountain that* s was
70t completely honest with investigators when we interviewed him at Camp Ojibway, and that now
he wants.to.talk to an attorney beforé he cooperates. with.us. Sgt: Gray reminded Mr. Fountain'of _ -
the seriousness of this case and the importance of ‘ cooperation. Fountain was aiso
informed that if / refuses to cooperate in our investigation of the child killings, he then, due to
his .} close association to Busch & Greene, puts himself in the suspect category. :

4-14-08: ** (Took photos of Greg Greene’s old house in Flint today) *** [ drove o !
. " ttoday. This was the house Greg Greene fived in, in the mid to late 1970’s, with -
_ /his Is also the house that Greene lived in when he

was released from | California and returned to Michigan. This house is the
house that Greene’s brother'st both told us had a secret, hidden room in the crawl
space of the attic that their brother Greg built and used to keep and molest boys in. | took a couple

of digital photos of the house. It is a small bungalow or 1 ¥ story style home with yellow siding.

There are windows at each end of the upstairs, indicating that it may.be used as a living area. There
did not appear to be a garage or shed of any kind in the rear yard, but there was a large custom van
blocking the view to the back. R ) ] '
4-14-08: 1 drove by the house today, listed for ! rat’ )
Michigan. | wanted to try fo determine if r was still living there or if it was empty. There

was a sign in the front window that was a warning against trespassing or vandalism. The name on
the sign was JCI REO Servicing Corp. with a phone number of 800-399-3131. | pulled up in the
driveway today and determined that the house is in-fact sitting vacant. ,
4-17-08: | drove by ty today to see what cars were at the house. Thi

is the home of , s son. There was a silver Dodge Ram Pick-up in the driveway, -

bearing Mi.Lic.#! . .registeredtoa.

his sickly father and younger brother

There was also a cream colored Lincoln in front of the house, bearing Mi. Lic. # ' , registered
10 . _ _ . ltdoes not appear as if the ' _ s are at
this address anymore. The next address to check is at.’ e _

- brother ™ may also be staying there with his
brother. '

4-17-08: | called “William’s Refrigeration & Heating” today, located in Warren, Michigan. This is the
company listedon| . - ; probation record as his employer. | spoke with a manager

there who stated that |~ - no longer works there.

4-22-08: |droveby! : ; brothers nouse today at e e
There were no cars at the house and no one was home. | was going to make contact with to
have 1| give me a call.

4-22-08: Garry Gray (MSP) called me at home tonight and stated that Agent Tommy MacDonald
(FBI) in New York called him earlier this evening and stated that he interviewed and swabbed Chris -
Busch’s brother, .. tonight for DNA. Agent MacDonald told Garry that he and a female agent
from his office conducted a 3-hour interview of « 1 at the Busch’s home in Connecticut.
According to the agent, was hesitant at first to consent to a DNA saliva swab and talked

about speaking with an attorney first. Busch'’s wife then arrived home during the interview, asked
to go ahead and give the

agents a DNA saliva sample. ( ~ hthen gave his consent at which time Agent MacDonald
collected the saliva DNA from Busch with a Buccal swab. The swab was then packaged, sealed,
initialed and transported to the FBI Office where it was secured overnight. The following morming,
the sealed, secured sample was shipped directly to the FBI Lab (DNA Section) in Quantico, Virginia.
This DNA sample will be compared io DNA evidence from our victims in this case. ™ (See Special
\gent MacDonald’s report of this intgfview for details) *** : ‘ '
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4-24-08: | dfove by ¢ _ today and took a few digital photo's
of the house to have somewhat of a better idea on the size of the home, the layout and to have it
Jocumented for the file in this lead. o ‘ -

* 4:55-08: | performed a check today thiough the Lexis-Nexis database today of - L)

the owner of ¢ This is the home that the Busch

Family resided in at the time of the Oakland County Child Killings. This check showed the ownersto = -
be ( who bought this home in May of 2005. The results also showed that

P g P

i i 4 i -
|.performed a check thfough the Secfetary of State database and located

, with valid Michigan drivers licenses at ,_ o -
3 : n showed a date of birth of _ _ ) showed a date of
birth of . ‘Neither subject showed any warrants or a past criminal record. | was able to
obtain photos of both subjeéts through the Secretary of State driver's license photo file (MIDRS).

4-28-08: It has been approximately 3 weeks and we still have not heard back from *
or his sister on whether or not he is going to take the polygraph about his knowledge/involvement

with Busch & Greene in the OCCK case. . ‘
4-28-08: ** (FBI repori from the.interview of Chris Busch’s older brother,
" in New York City) *** - ,

~ We received the faxed report today from Special Agent MacDonald (FBI), on the interview of

that he and his partner conducted at Busch’s part-time residence at
fr . 1 was cooperative and agreed to an interview with

the agents. was somewhat hesitant at first to supplying agents with a sample of his
DNA, but later agreed, but with conditions. These conditions are listed on the second page (shows
‘Pg.4” at the top) of the following FBI report that | scanned into this on-going report, .
*** |t is interesting that C has conditions to supplying DNA as far as us notifying him
prior to making any announcement (press conference) on the results of the DNA. He also requested
that prior to the Task Force making any announcement about Christopher Busch’s DNA in the
OCCK case, that Busch family members in Michigan be allowed to enter a witness protection type
program. According to MacDonald’s report, ( ; was adamant about these conditions
being agreed to prior to supplying his DNA.

*** Sae the following FBI report for details of the interview:
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JAN-14-1999 19711 FBI NYO FMU . . : 2123848138  P.E@3

’{n}v.o&of-’zm) :
- FEDERAL BUREAU OF IWEETEGATEON

Precedence: ROUTINE Date: 04/25/2008

To: Detroit Attn: OCRA
g8A Japon P.-Bollingex

SSA John E. Ouellet

Froms New York
Squad Cl19, aTP-1
Contact: Sa Thomas P. MacDon.ald, (212)384~3991

Approved By: Fen'and:.no Michael J
Drafted By: MacDonald Thomas 2: r:.p\%/’
Case ID #: 306-DE-B0444 (Pendlng) )

Title: MARKX STEBBINS - VICTIM (DECEASED)
JILL ROBINSON - VICTIM (DECEASED)
KRISTINE MIHELICH - VICTIM (DECEASED)
TIMOTHY KING - VICTIM (DECEASED)
SERIAL KILLINGS

,Synopeins: Report results of interview and DNA collection fox
. conducted on 04/22/2008.

Bnelosurs(s): Enclosed for Detroit, OCRA. is one (1) FD-302 Report
regaxding the 04/22/2008 interview of . X A

petailg: Por the information of Detroit, OCRA,

wag interviewed on 04/22/2008 at his part-time, apartment residence
in New York City. as at filrst reluctant to providas a DNA
“sample, but at the. conclusion of the interview, and after
consultation with his wife, he consented to the collection of his
DNA. The buccal swab kit used to make this collection was
forwarded to the Laboratory ECC under separate cover on 04/24/2008.

Detroit should note: that T primaxry " contact
information {full time residence) is as follows!:

in Nortn Carosina prior Lo This interview, which dalayed the
covering of this lead. : :

was cooperative during his 1nterv1ew, but. :Lnd:.ca\:ed
his anxiety and apprehension towards any recall of his brother’
CHRIS BUSCH's suicide, and anv involvement CHRIS could have had in
captioned investigation. requested that the following be
executed ghould positive results ba obtained with his DNR, and/ox
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JFN-14-1999 19:11 FBI NYO FMU o 2123949133 P.B4

* To: Detroit r‘rdm: New York
_ Re: 306-DE-80444, 04/25/2008

,

any public announcément naming CHRIS BUSCI{ as the Oakland County

child Killer

1) Direct pctification téAhim and hia wife prio'r to this
announcement . ; * .

2) The utilization of Datrait Vintim Witness person.nel

to the survivors of his brother, J who currently reside .
in Michigan. :

£ 3) Refraining from any public announcement specifically
naming as a contributor of a family DNA proflle

) As a cuarantee of these conditions were crucial to the
obtainment of sample, New York requests that Detroit
coordinate this with New York, if at all necessary,

New York considers this lead covered,
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. JAN-14-1999 19:12 FBI NYO FMU : : 212348138  P.GS

.

{

To: Detroit From: New York
Re: 106-DE-80444, 04/25/2008

'LEAD (8) :

Bet I..ead. 1: (Info)
DETROIT o »
For the dinformation of SA Jason P. Boll:.nger and SSA John

E. Ouellet of the OCRA, and for dissemination to Sgt. Gary Gray of -
the Michigan State Police Cold Case Unit.

&
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JAN-14-1999 19:42 FBI NYO FtU .. 212384Bi38 P.BE -

FD<302 (Rev, 10-6:95)
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Data of trunscription 04/24/2008
on April 22, 2008 {Tuesdav) . at srwravim=tely 3:100m.
c X "
' (hereinatter VCHARLES'). was interviewed at

his part-time residence located at , .
. by Federdl Bureau of Investication

(¢B1) Special Agents Thomas P. MacDonald and Barbara A, Daly.
was advised of the identity of the interviewing Agents and that the
interview pertained to a Michigan cold-case matter known as, the
noaxland County Child Killing® investigdtion in which his brother,
CHRIS BUSCH (hereinafter "CHRIS"), was & potential suspect. Sy
provided the following informatiom: : -,

B INFORMATION
. The Busch family conbistad of- foux children, all boys.
were both older than f and CHRIS was @even years

-youngexr. The family moved around quite rrequently when the boys were
vouna as ! ~tfather was an execubtive with Genaral Motors,
ig tde vu.y living wembar from his immediate family:

{, who CHARLES described as a homosexual and 1gort of

an activist", d*~3 of leukemia in England where he had lived for

several years,. had no children, L
died approximately five vyears ago in Michiean of
congestive heart failure and diabetes. - advised that ad
struggled ih his life with alcoholism but had stopped drinking at-the
time of him death. haa twa children who are alive today, both
living in Michigan. ° is John's adopted son, and he is

currently believed to regide at
} +» 1l John's..

slolowital SO ADA L8 DeLleved TO reside &t '
! s ‘n has a daughtex . :
named ! . S Mmotner is i ang according -
to ¢ : are no longer together but remain
friendlv. stated that it war "e little dysfunctional", but .*
that ° .8 now ‘v ~lved with I N-Veld! . lives with
the two of them. advised that hboth of \ chxldren

.} have struggled with - 3 and have in the past.
been in trouble with the law, advised that- his contact with

them is mostly telephonic, and on a monthly basis. .

o 04/22/2008 & New York, NY ‘ S ..

1 ;.

Flo# 306-DE-B80444 ) . ' " . Dute divtoted n/a
.+ SA Thomas P. MacDonald:tpgl/ i ’ '
" v . BA Barbara A. Daly

This & ins neilhes Jations nar fuslong of tho RBI. 11 ls tho praperty of the FBU and Js loansd 50 your ageney;

hes ¢
it and ll;"contmt: ato not t bo disiributed ovislde your ngeacy,
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